
Protokoll fra 
Landsstyremøte 
Misjonssambandet ung 
 
 
Dato   30.8.2024 – 31.08.2024 
Tid   Fra morgen til kveld, begge dager 
Sted   Skoghus og Fjellheim 
      
 
 
Til stede:  Sunniva Fuglestveit (styreleder), Christian Frøystad og Per Tore 

Pedersen (fredag 30.08.24) 
Fra administrasjon: Andreas Furnes og Line Stordal Raknes  
 
Referent   Line Stordal Raknes 
Åpning og bønn: Sunniva  
Neste møte:    I begynnelsen av desember (avklares per epost)   
 
 
Saksliste                                                                                                                               
 
8/24 – Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte 
Type sak:  Til beslutning 
Vedtak: Innkalling og referat godkjennes uten merknad 
 
 
9/24 – Orienteringer fra fungerende daglig leder og administrasjonsleder 
Type sak:  Til orientering 
 
Orienteringer: 
Andreas orienterer 
 
Oversikt over ansatte 
 

- Andreas Furnes er fortsatt konstituert daglig leder 
- Line Stordal Raknes ble ansatt som administrasjonsleder 1. august.  
- Josefine Gyland er ansatt som Ungdomskonsulent i 60%  
- Ingvild Jåtun er ansatt som 50% ungdomskonsulent, vikariat for Bård. Starter 1. 

september. Vil blant annet få ansvar for Vision Lakselv.  
 
 
Status handlingsplan 

- Frontline 24. Et årlig arrangement. Samarbeidet med Bibelskolen Fjellhaug og 
Misjonssalen er viktig og bra.  

- Ettåringskurs utland: Vellykket.   
- Vision går sin gang.  
- Vi ønsker å tenke på visionteamet som et UL-team.  

Vedlegg 1: Handlingsplan 2024 

- Prosjekt organisasjonsbygging har vi startet på i vår – få mer arbeid inn i frifond 
(kontakt med skolene, få registrert det som skjer).  

- Lederutvikling: ønsket å kartlegge hvordan lederutviklingen er i organisasjonen.  
- Island: vi har en plan om å avklare videre samarbeid med Island (vi støtter i dag 

en 50% stilling) 



Innspill:  

- En handlingsplan er en tydeliggjøring av en strategi. Styret ønsker innsikt, men 
har ikke mandat til å detaljstyre.  

Ang. arbeidet på Island: 

- Viktig samarbeid for oss 
- Det nordiske landet med færrest kristne 
- Legge til rette for misjonsengasjement for Islendinger.  

 

 
10/24 – Ansettelse iTro 
Type sak:  Til vedtak 
Vedtak: Styret stiller seg bak administrasjonens innstilling og tilbyr Sara Loland en 

20% stilling og William Matteus Fonn en 10% stilling. Styret stiller seg også 
bak å øke Håvard Sande sin nåværende stilling med 10% 

 
 
11/24 – Nye utlysninger 
Type sak:  Til orientering/diskusjon 
 
Saksframstilling: 

− Administrasjonsleder 100% (vikariat) 
− Prosjektleder UL (50%) 
− Administrasjonskonsulent 100% 

 

 
12/24 – Landsmøte 2025 
Type sak:  Til vedtak 
Vedtak: Landsstyret vedtar at landsmøtet 2025 ikke legges til neste års GF. Styret 

ber administrasjonen ta med seg innspill fra landsstyret og jobber videre 
med tidspunkt og sted. Forslag legges frem ved neste styremøte, eller per e-
post dersom det er behov for tidligere avklaring.  

 
Saksframstilling: 
 
Opprinnelig er neste landsmøte satt til GF 25. Når vi nå har vedtatt å samkjøre GF og UL 
kaster det et nytt lys over saken.  
 
Innspill:  

- Det blir krevende for organisasjonen å gjøre dette samtidig med å arrangere UL  
- Den andre utfordringen er at de som er delegater på vårt landsmøte, er på UL. I 

tillegg skal de være frivillige på GF, delegater på GF – og så skal de være delegater i 
vårt landsmøte. Dette vil ikke fungere.  

- To diskusjoner: Fysisk eller digitalt?  
- Opplevelse fra forrige digitale landsmøte: 38 delegater – ikke så mange. 

Evalueringen: god grunn til å ha det digitalt, men at man må jobbe mer systematisk 
med rekruteringen.  

- Godt argument med tanke på deltakerne på UL – og at det av den grunn burde 
flyttes.  
 

13/24 – Evaluering UL 24 
Type sak:  Til diskusjon/orientering 
 
Orienteringer fra Andreas med innspill fra styret  
UL 



- Takknemlige: ungdommer har tatt imot Jesus. Enormt stort å få være med på.  
- Tilbakemeldinger om mye bra innhold.  
- Misjonsengasjementet er sterkt. Viktig at det får en plass på UL.  
- Samlet inn over 3 millioner (dette er iberegna faste givere det kommende året).  
- 15 Islendinger. Sterkt vitnesbyrd på et av møtene.  
- En gjeng fra Finnmark (10-15stk), fra ikke-kristne settinger.  

 
UL+ 

- 99 ukespass (mot i fjor hvor det ble solgt 25).  
- Styrker medarbeiderfellesskapet 
- Mye god tilbakemeldinger på seminarer 

 
Forholdet til Imf-Ung 

- Andreas og Asle (leder Imf-ung) skal ha en samtale i september 
- De virker interessert å være med videre 

UL fremover (2026 og videre) 
- Hvem skal UL være for?   
- Administrasjonen jobber videre med UL 2026 og fremover. Spesielt med tanke på 

lokasjon og tidspunkt. Det bør lages en fremdriftsplan, og kanskje man skulle 
vurdert å lage en strategi.  

- Administrasjonen jobber for at vi før UL25 gjennomføres bør vi ha en visjon og 
strategi for veien videre 

 
14/24 – UL 25 
 
Type sak:   Til orientering 
 
Orienteringer: 

- Vi må hekte oss på GF. Vi har allerede møtt arrangementskomiteen.  
- Vi har slått sammen de komiteene som er hensiktsmessig å slå sammen.  
- Vi jobber også med programmet.  
- Frivillighet og ULmålgruppe – Hva skal de gjøre?  
- Opplever samarbeidet så langt konstruktivt.  

 
 
Innspill: 

- Påmelding skal være klar i november 
 

15/24 – Møtedatoer LS (høst og vår) 
 
Type sak: Til beslutning  
Ansvarlig: Sunniva  
Vedtak: Utsatt til neste møte  
 
Forslag til datoer: 

- Administrasjonen sjekker videre mulighet for at neste møte legges i forbindelse 
med HK sitt julebord 6. desember.   

- Saker som må behandles før dette møtet kan tas per e-post.  
- Hovedstyret skal ha sitt neste regionsbesøk (sør-vest) i april 2025. 

Administrasjonen sjekker datoer, og muligheten for at landsstyret blir med på dette.  
 

Saksframstilling:  
Vi forsøker å lande møtedatoer for høsten 2024 og våren 2025. 
 
 
 
EVENTUELT  
 


